
Изјава првог потпредседника Владе Србије и министра спољних послова Ивице Дачића
петак, 27. новембар 2015.

„Одлука Немачке да да зелено светло за отварање прва два преговарачка поглавља јесте
одлична вест за грађане Србије и потврда великих резултата које је на европском путу
постигла Влада Србије на челу са Александром Вучићем. То је знак да је Србија на
добром путу.  

Трагично је да у истом дану када је Србија добила потврду успешности њене политике,
Пајтић и двојац без кормирала Тадић-Јовановић изричу најгоре могуће оптужбе на рачун
Владе и премијера.

Оно што је Влада Србије успела да постигне за време њихове власти и њихове политике
изгледало је као далека будућност и фатаморгана. Уместо да се радују због успеха
Србије, за њих је ово дан жалости, јер што је добро за Србију, за њих није. Тако ће и
проћи на сваким изборима које наводно траже, а Бога моле да их не буде."
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